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Til: Postmottak Lindås 
Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging 
 
Hei. 
 
Skal byggje hus på Eikanger med adresse Jørnbrekka. Per dags dato veit eg at hastigheten ein kan få på 
breidband er svært låg. Med den hastigheten me kan få i dag er det ikkje høve for å streame over nett 
nokon som gjer kvardagen min som lærar litt vansklegare. Håper Eikanger er ei av bygdene som blir 
prioritert fiber. 
 
Mvh 
Kine Floen 


